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Wyciąg z protokołu nr VI/24
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytej W dniu. 26 września 2024 r.
(bezprzedmiotowe opuszcza się)

Michał Nowak zwrócił uwagę„ że na osiedlu Zachód zmieniło się pierwszeństwo na niektórych
uliczkach np. na łączniku ul. Morcinka z ul. Archimedesa za przedszkolem nr 12. Pojazdy
poruszające się ul. Morcinka nie mają już pierwszeństwa: które obowiązywało przez Wiele lat.
Jego zdaniem powinno tam zostać umieszczone ostrzezenie o zmianie organizacji ruchu.
Zaznaczył, że jadąc ta ulicą trudno dostrzec pojazd wyjeżdżający z prawej strony. Chciałby
uzyskać odpowiedż. czy ta zmiana była celowa i czy nie powinno się tej zmiany dodatkowo
oznaczyć np. znakiem dróg równorzędnych.

Krzysztof Wołynkiewicz stwierdził, że rozezna ta syTuacje i udzieli odpowiedzi.


